
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag 17. december 2009  
Fremmødte: Flemming, Allan, Jesper, Christina, John, Mariann, Henning, Jon 
Afbud: Hanne 
 
Dagsorden  
 
1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde.  
 
2. Orienteringssager 
 
Status på arbejdsopgaver – gennemgang af Christina 
Vi gennemgik to-do-listen og fik opdateret opgaverne. 
 

• Havesalg: Jesper 
Ingen 
Ved fremtidige hushandler præciserer vi at det sker i henhold til gældende regler for kolonihaver. 

• Havebladet er blevet uddelt og udsendt sammen med indsamlingsbrev til duehuset. Bladet bliver 
også udsendt som pdf på mail. 

• Julefrokost den 19. december.  
Der er 40 tilmeldte og bliver en super hyggelig dag med dejlig mad. 

• Møde den 15. december om marketenderi, kælderen, sØKOst med mere 
Vi har afholdt et godt første møde og Alan udsender referat til alle på mail. Næste møde bliver i 
marts. 
 

3.  Økonomi  - Mariann 
Skal haveforeningen fortsat have eget SE nummer  
Vi har besluttet at ophøre med at have SE nummer, da det ikke er nødvendigt. 
 

4.  Byggesager  
Der er ingen foreliggende byggesager. 

 
5. Indsamling til duehusets renovering 

Der er udsendt opslag til indsamling for duehusets renovering. Vi sender den også ud på mail. 
Der arrangeres støttefest lørdag den 6 marts, hvor overskuddet går til duehusets renovering.  Alan 
er tovholder og DJ. 
Ekstraordinær bevilling til duehusets renovering  
Bestyrelsen har bevilget 15.000 til duehusets renovering. Christina stemte imod forslaget. 
 

6. Kontraktforhandlinger med Aarhus kommune 
Der er ikke sket videre i forhandlingerne.  
 

7.  Hvilke rammer vil vi gerne skabe for medlemmerne omkring fælleshusene 
Bestyrelsen vil udarbejde et fælles regelsæt for anvendelsen af begge vores fælleshuse. Der vil blive 
lagt vægt på at begge hus anvendes til foreningens arrangementer , men også kan udlejes billigt til 
foreningens medlemmer. 
Duehusets bliver indrettet i en mere afslappet, blød og cafeagtig stil. Klubhuset forbliver et stort 
selskabslokale med de faciliteter der skal bruges til større arrangementer.  
Alle aktiviteter i begge huse skal bruge haveforeningens regler for øl, vand og spiritus ved 
arrangementer dog undtaget privat udlejning. 
Vi vil vurdere renoveringsplanerne for klubhuset endnu engang med det formål at lave balance 
mellem de midler vi anvender på renovering af begge vores fælleshuse. 
 
 



8. Forslag fra medlemmer  
Ingen 

 
9.  Evt.  

Hovedemne på næste BS 
Kontraktforhandlinger med kommunen. 
Økonomi med budget for 2010. 
Første udkast til kalenderen for 2010. 
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